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 PROTOKOLL FÖRT VID HALVÅRSMÖTE I HEDBERGSKA 
SKOLANS MATSAL     

  

                 Närvarande ca 30 medlemmar 

  
§ 1 Mötets öppnande 
Lars Karlsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 2 Fråga om mötet behörigen utlysts 
Mötet konstaterar att kallelse gått ut i tid och att mötet är behörigen 
utlyst. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 
Dagordningen genomgås och fastställs.  
 
§ 4 Val av mötesfunktionärer  
Till ordförande för mötet väljs Lars Karlsson, till sekreterare Anders 
Lind och till justerare Rolf Jonsson. 
 
§ 5 Kassörens rapport 
Krister Jansson redovisar föreningens ekonomi utifrån utdelat bokslut 
m.m., se bilaga. Det framstår som troligt att det blir ett ”nollresultat” för 
2008.  
 
§ 6 Hamnförvaltningens rapport 
Jan Lindberg redovisar att det varit en relativt normal sommar. 
Hamnförvaltningen har haft ca 20 arbetskvällar och arbetat bl.a. med att 
färdigställa ombyggnaden av klubbstugan. Då det verkar finnas 
oklarheter bland medlemmarna om ansvarsförhållandena vid kranlyft 
skall det tas fram info om detta. Det måste bli helt klart för alla att 
kranlyften är en sak mellan kranföraren och medlemmen och att 



föreningen inte har något ansvar för lyften utan endast samordnar 
beställningarna. –Vakthållningen har funkat hyfsat under sommaren. 
Biltrafiken är som vanligt alltför omfattande inom området. - Nu till 
vintern bör alla tänka på att ta bort onödigt pallvirke samt att inte ha 
elkablar liggande som kan komma i vägen för plogningen.- Det finns en 
lista på angelägna investeringar och när y-bommarna är betalda –
sommaren 2009- kommer det ekonomiska utrymmet för investeringar 
att öka. Det som kan bli aktuellt är ex elsystemet, bryggor, båtplatser 
vid/på piren, muddring, sjösättningsrampen m.m. Det behöver föras en 
diskussion om vad som skall prioriteras. Avslutningsvis bör även 
nämnas att det inköpts en ”ny” begagnad kaffeautomat till klubbstugan. 
 
 
§ 7 Övriga frågor 
Diskuteras om föreningen bör ansluta sig till riksidrottsförbundet via 
Svenska Seglarförbundet. Kostnaden är måttlig och mötet uppdrar åt 
styrelsen att ansöka om medlemskap.  
 
Diskuteras även olika former av sociala aktiviteter på och bredvid 
vattnet. Mötet uppdrar åt styrelsen att undersöka möjligheterna att 
anordna olika studiecirklar.  
 
§ 8 Avslutning 
Lars Karlsson förklarar halvårsmötet avslutat och tackar deltagarna för 
visat intresse. 
 
 
 
Anders Lind                 Lars Karlsson 
protokollförare                                       ordförande   
 
 
 

         Rolf Jonsson  
                  justerare   


